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Protokół Nr XL/2018 
z sesji Rady Powiatu w Oławie 

odbytej w dniu 31 stycznia 2018 r. 
w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Oławie 

 
 

Przewodniczący  Rady Powiatu Józef Hołyński o godzinie 13:00 otworzył sesję i po powitaniu 
radnych i gości  oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 16 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 19 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności radnych oraz gości 
zaproszonych stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 
 
 

Przewodniczący  Rady Powiatu  Józef Hołyński przypomniał, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji przedstawia się  następująco: 
 

I. Informacja na temat porządku obrad.  

II. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu w Oławie z 28 grudnia 2017 r. 

III. Sprawozdanie Starosty Oławskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego w 2017 roku. 

IV. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej Sesji. 

V. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego na rok 2018, 

2) w sprawie uchwalenia aktualizacji „Programu Ochrony Środowiska Powiatu 

Oławskiego”, 

3) w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 3 wchodzącej               

w skład Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Oławie, 

4) w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza w Jelczu-Laskowicach              

z siedzibą przy ul.  Techników 26, 55-220 Jelcz-Laskowice, 

5) w sprawie utworzenia Powiatowego Ośrodka Interwencji Kryzysowej i Ośrodka 

Wsparcia w Oławie 

6) zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Centrum Pomocy 

Rodzinie w Oławie, 

7) w sprawie przyjęcia „Programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Oławskim 

na lata 2018-2020”, 

8) w sprawie przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej dotyczącego 

przygotowania i przeprowadzenia kwalifikacji wojskowej w 2018 r., 

9) w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu                             

w Oławie, 

10) w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Oławie. 

VI. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

  

 
Z uwagi na brak dalszych uwag, przewodniczący przystąpił do realizacji porządku obrad. 
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Ad II 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu w Oławie z 28 grudnia 2017 r. 
 

Protokół został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad III 

Sprawozdanie Starosty Oławskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku Publicznego w 2017 roku. 

 

Starosta Zdzisław Brezdeń przedstawił ww. sprawozdanie /załącznik nr 3 do protokołu/. 

 

Ad IV 

 Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej  
Sesji. 

 
Starosta Oławski Zdzisław Brezdeń przedstawił sprawozdanie /załącznik nr 4/, a ponadto 

poinformował, iż w dniu dzisiejszym przed sesją odbyło się posiedzenie Zarządu Powiatu. 
Mając na uwadze problemy związane ze współpracą z Klubem MOTO-JELCZ OŁAWA, a także 
decyzję dyrektora Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza w Jelczu-Laskowicach o skreśleniu z 
listy uczniów obcokrajowców pochodzących z Ukrainy i Białorusi, a także w związku z sytuacją, 
która zaistniała oraz brakiem współpracy z opiekunem prawnym tychże uczniów, a przede 
wszystkim w trosce o  bezpieczeństwo i zdrowie uczniów  Zarząd wspiera dyrektora szkoły w 
podejmowanych działaniach. W związku z zaistnieniem nowych okoliczności tj. pozyskaniu 
informacji od konsula oraz kuratora oświaty o ustanowieniu nowego opiekuna prawnego dla 
uczniów z Ukrainy i Białorusi - Zarząd Powiatu zawnioskował do dyrektora szkoły o ponowne 
przeanalizowanie sprawy. Starosta zapewnił jednocześnie, iż wszelkie działania podejmowane 
przez dyrektora szkoły wynikają z troski o zdrowie i bezpieczeństwo tychże uczniów. 

 

O udzielenie głosu poprosiła radna Krystyna Cecko, która mając na uwadze pisma dyrektora 

Zespołu Szkól im. Jana Kasprowicza w Jelczu-Laskowicach skierowane do Zarządu Powiatu, w 
których wskazany jest termin zaległych płatności do 31 grudnia 2017 roku oraz ustanowienie 
nowego opiekuna prawnego do 2 stycznia 2018 r. zapytała - czy chodzi tutaj o wsteczne pismo? 

 

W odpowiedzi radnej starosta wyjaśnił, iż pismo dyrektora szkoły jest z 21 grudnia 2017 r., 
natomiast Zarząd Powiatu zapoznał się z tym pismem na posiedzeniu, które odbyło się w 
późniejszym terminie.  

 

Radna Krystyna Cecko zapytała, czy zostaną ustalone nowe terminy na uregulowanie 

zaległych płatności przez rodziców uczniów oraz ustanowienie opiekuna prawnego? 

 

Starosta odpowiedział twierdząco. 

 
Przewodniczący Rady Józef Hołyński ogłosił dziesięciominutową przerwę. 
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Po przerwie przewodniczący Rady wznowił obrady i przystąpił do dalszej realizacji porządku 
obrad. 

 
Ad V 
 
 Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 
 
1/ w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego za rok 2017, 

 
Wicestarosta Bożena Worek odczytała treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 18 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XL/215/2018 /załącznik nr 5/, 
w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego za rok 2018. 

 

2/ w sprawie uchwalenia aktualizacji „Programu Ochrony Środowiska Powiatu Oławskiego”, 

 
Przedstawiciele firmy ALBEKO Paweł Synowiec i Jarosław Górniak omówili aktualizację ww. 
Programu. 
 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XL/216/2018 /załącznik nr 6/ w 
sprawie uchwalenia aktualizacji „Programu Ochrony Środowiska Powiatu Oławskiego”. 

 

3/ w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 3 wchodzącej w skład 
Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Oławie, 

 

Wicestarosta Bożena Worek odczytała treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 radnych większością głosów podjęła Uchwałę XL/217/2018 /załącznik 
nr 7/, w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 3 wchodzącej w skład 
Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Oławie, przy 16 glosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym”. 
Głosów „przeciw” nie było. 

 

4/ w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych wchodzącego  
w skład Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza w Jelczu-Laskowicach z siedzibą przy  
ul.  Techników 26, 55-220 Jelcz-Laskowice, 

 

Wicestarosta Bożena Worek odczytała treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  
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Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 radnych większością głosów podjęła Uchwałę XL/218/2018 /załącznik 
nr 8/ w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych wchodzącego w skład 
Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza w Jelczu-Laskowicach z siedzibą przy ul. Techników 26, 55-220 
Jelcz-Laskowice, przy 16 głosach „za” i 1 glosie „wstrzymującym się”. Głosów „przeciw” nie było. 

 

5/ w sprawie utworzenia Powiatowego Ośrodka Interwencji Kryzysowej i Ośrodka 

Wsparcia w Oławie, 

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński odczytał treść projektu uchwały. 

 

Wicestarosta Bożena Worek odczytała treść uzasadnienia.  

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XL/219/2018 /załącznik nr 9/, 
w sprawie utworzenia Powiatowego Ośrodka Interwencji Kryzysowej i Ośrodka Wsparcia w Oławie. 

 
6/ zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Centrum Pomocy 
Rodzinie w Oławie 
 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński odczytał treść projektu uchwały. 

 

Wicestarosta Bożena Worek odczytała treść uzasadnienia.  

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XL/220/2018 /załącznik nr 10/, 
zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Oławie. 

 
7/ w sprawie przyjęcia „Programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Oławskim na 
lata 2018-2020” 
 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński odczytał treść projektu uchwały. 

 

Wicestarosta Bożena Worek odczytała treść uzasadnienia.  

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 jednogłośnie podjęła Uchwałę XL/221/2018 /załącznik nr 11/, w 
sprawie przyjęcia „Programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Oławskim na lata 2018-
2020. 
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8/ w sprawie przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej dotyczącego przygotowania i 
przeprowadzenia kwalifikacji wojskowej w 2018 r. 

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński odczytał treść projektu uchwały. 

 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść uzasadnienia.  

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 jednogłośnie podjęła Uchwałę XL/222/2018 /załącznik nr 14/,                        
w sprawie przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej dotyczącego przygotowania                              
i przeprowadzenia kwalifikacji wojskowej w 2018 r. 

 
 

9/ w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Oławie 

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński odczytał treść projektu uchwały. 

 
Plan kontroli Komisji Rewizyjnej odczytał przewodniczący Komisji Mirosław Kulesza. 
 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XLI/223/2018 /załącznik nr 15/, 
w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Oławie. 

 

10/ w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Oławie 

 
Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Przewodniczący komisji stałych przedstawili kolejno plany pracy komisji na rok 2018.  
 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XL/224/2018 /załącznik nr 16/, 
w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Oławie. 

 

 
Ad VI 
 

                         Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu Józef Hołyński poinformował, iż dyrektor Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Oławie odpowiedział na zalecenia pokontrolne Komisji Rewizyjnej pismem z dnia 
8 stycznia br., które jest do wglądu radnych w Biurze Rady Powiatu. 
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W dalszej części o udzielenie głosu poprosił starosta Zdzisław Brezdeń, który powiedział, 

cyt.: „Panie Przewodniczący, szanowni Państwo skorzystam z okazji, bo przy sprawozdaniu 
omawiałem sprawę dotyczącą Zespołu Szkłl w Jelczu-Laskowicach – sprawy związane                       
z klasami Mistrzostwa Sportowego i klasą sportową. Jak Państwo zwrócili uwagę praktycznie 
przy każdym posiedzeniu Zarządu Powiatu ten temat był poruszany i jest to problem dla nas 
dość bolesny i trudny z prostej przyczyny, że funkcjonowanie klasy Liceum Ogólnokształcącego, 
a właściwie może nie całej klasy, a części klasy do której uczęszczają uczniowie obcokrajowcy 
wiąże się z pewnymi problemami, które ma Pani dyrektor i które źle wpływają na 
funkcjonowanie szkoły jako takiej. Przypomnę, że utworzenie tych klas sportowych miało pomóc 
szkole w utrzymaniu się na tym trudnym rynku oświatowym. Zdaje się, że ten pomysł nie do 
końca spełnia nasze oczekiwania. Wiąże się to z tym, że szkoła została zasilona pewną grupą 
uczniów, którzy są obcokrajowcami, mieszkają w internacie, mieli przynajmniej oficjalnie 
opiekuna prawnego, który w toku tych czterech miesięcy nie wywiązywał się ze swoich 
zobowiązań. Z tego tytułu pojawiały się różnego rodzaju niebezpieczne sytuacje, to powiem 
wprost – niebezpieczne, gdyż wiązały się one ze zdrowiem uczniów, którzy chodzą do szkoły                
i kwaterują w internacie. Pani dyrektor ze swojej strony podejmowała różnego rodzaju 
czynności i działania, żeby zdyscyplinować opiekuna prawnego, którym był obywatel Ukrainy do 
tego, żeby ją wspierał w rozwiązywaniu różnego rodzaju problemów. Na to wszystko nakładały 
się trudności ze współpracą z Klubem MOTO-JELCZ OŁAWA, trudności związane ze 
współpracą z jego prezesem, który tak się składa jednocześnie pełni rolę etatowego członka 
Zarządu Powiatu, a także różnego rodzaju zdarzenia, kłopoty i problemy z rodzicami. Wszystko 
to wiązało się z dużym napięciem, które panuje w szkole, a zaskutkowało tym ostatecznie,               
że Pani dyrektor wydała decyzje administracyjne mające na celu skreślenie uczniów 
obcokrajowców ze szkoły z klas sportowych, w związku z tym, że była pewna obawa, duża 
obawa jeśli chodzi o zapewnienie tym uczniom przede wszystkim bezpiecznego tutaj pobytu. 
Bezpiecznego w sensie – zabezpieczenia ich zdrowia. Uczniowie chorowali, nie było opieki. 
Pani dyrektor musiała, że tak powiem – sama wziąć na swoje barki tę odpowiedzialność. Na                     
to wszystko nakładały się problemy związane z finansowaniem i rozliczeniem finansowania 
uczestnictwa naszych uczniów, którzy chodzą uczęszczają do klas sportowych w różnego 
rodzaju rozgrywkach, gdyż były bardzo poważne trudności z rozliczeniem tych środków, które 
miała do dyspozycji szkoła przez Klub. Było tu wiele nieporozumień, gdyż Klub uzurpował sobie 
niemal prawo do dysponowania tymi środkami, a to są  środki, które są w dyspozycji szkoły                  
i musiało to być rozliczane przez Panią dyrektor. Suma summarum udało się rozliczyć 
praktycznie całą dotację, niemniej jednak jak Państwo w moim sprawozdaniu słyszeli – nie jest 
to do końca, według przedstawiciela Klubu – jego prezesa, czy też zarządu – Pana Roberta 
Padulę i całego zarządu – rozliczenie, które ich satysfakcjonuje, stąd wezwanie przedsądowe 
do zapłaty, które się pojawiło co uważam już jest wydarzeniem bez precedensu. Tutaj dobra 
wola zarządu i myślę, że tez państwa, żeby wspierać i wspomagać te klasy, które funkcjonują 
objawiła się tez tym, że zabezpieczyliśmy środki na ten rok szkolny, przypomnę, do końca 
sierpnia w wysokości 75 000 złotych. Państwo być może zwrócili uwagę – w sprawozdaniu nie 
było o tym dyskusji, ale ja teraz przypomnę – zapotrzebowanie Pani dyrektor oscylowało na 
około 30 000 złotych, Klubu – 350 000 złotych. Rozrzut jest kolosalny. Myśmy po pełnej analizie 
tutaj, bardzo dziękuję Pani naczelnik przy współpracy z Panią dyrektor, uznaliśmy, że ta kwota 
75 000 jest taka kwotą rozsądną, rozważną, do przyjęcia i zabezpieczyliśmy to ze względu na 
to, że tutaj dostaliśmy niemal groźby ze strony Klubu, że jeżeli nie będzie tej kwoty, to od 5 
stycznia nie będą mogły się odbywać rozgrywki i taka kwota jest do dyspozycji, a mimo tego 
tutaj nie ma jakiejś woli, mimo naszych ustępstw przy tworzeniu tego porozumienia między 
szkolą, a Klubem, znaczy między Powiatem, a Klubem, żeby ten temat dopiąć, gdyż z prostej 
przyczyny – my tutaj duże uprawnienia dajemy Pani dyrektor i chcemy, żeby Pani dyrektor to 
rozliczała w sposób prawidłowy, dokładny, precyzyjny, transparentny a tego oczekiwania ze 
strony Klubu, to oczekiwanie jest w ich ocenie nie do przyjęcia. Jest wiele różnych problemów, 
Pani dyrektor jest do Państwa dyspozycji, gdybyście chcieli ją o coś zapytać, które pokazują, że 
problem jest. My musimy, Pani dyrektor zresztą ze względu na nasze stanowisko, naszą prośbę 
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jeszcze raz przeanalizuje tą decyzję,  w momencie kiedy zostaną dostarczone dokumenty,                  
o których wspominałem, mówiące o tym, że jest powołany opiekun prawny, taki zbiorowy 
opiekun prawny, bo i tak może być, zobaczymy jak to zostanie rozwiązane nie mniej chciałbym, 
żeby Państwo, że z naszej strony jest pełne poparcie dla działań Pani dyrektor, bo pewne 
rzeczy muszą być jasne, klarowne, transparentne. Mówimy o pieniądzach publicznych, które 
mają służyć dzieciom, które są w naszej szkole a nie mogą stanowić jakiegoś – nie chciałbym 
powiedzieć za dużo, ale jakiegoś sposobu na rozwiązywanie innych problemów finansowych, 
które ma ktoś inny. Może tak bym powiedział. Tyle z mojej strony, może Pani wicestarosta 
więcej dopowie, bo tez bardzo, bardzo mocno się w to angażuje i wspiera i wspomaga Panią 
dyrektor i Panią naczelnik i tutaj wspólnie razem próbujemy podejść do tematu tak, żeby te 
dzieci nie stały się ofiarą pewnych działań podejmowanych przez przedstawicieli Klubu, przez 
być może też nie do końca zorientowanych we wszystkim rodziców i w związku z powyższym 
chciałbym, żebyście Państwo o tym wiedzieli, bo jest to temat taki z jednej strony dotykający 
nas bezpośrednio, a z drugiej strony taki temat delikatny trochę. To tyle z mojej strony.” 

 

W kolejności głos został udzielony wicestaroście Bożenie Worek, która przytoczyła zapisy 

umowy zawartej pomiędzy Powiatem Oławskim, a Klubem MOTO-JELCZ OŁAWA. Ponadto 
wypowiedziała się na temat braku współpracy pomiędzy Klubem MOTO-JELCZ Oława, a 
dyrektorem szkoły. 

 

W kolejności głos został udzielony Dyrektorowi Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza w Jelczu-

Laskowicach Pani Agnieszce Żak, która na wstępie powiedziała, iż decyzją Zarządu Powiatu 

została powołana do pełnienia bardzo odpowiedzialnej funkcji dyrektora szkoły, a przede 
wszystkim do tego, żeby szkołą kierować i ją rozwijać, i takie też zamierzenia przedstawiła                   
w swojej koncepcji, którą jako dyrektor szkoły wdraża. Ponadto dyrektor podkreśliła, iż jej 
zadaniem jest również utrzymywanie dyscypliny finansów publicznych. Dalej dyrektor 
poinformowała o podejmowanych działaniach mających na celu rozwój klas sportowych, po 
czym powiedziała, iż cyt.: ”Okazało się, że to trochę nie funkcjonuje tak, jakbym sobie tego 
życzyła, dlatego, że dobro dzieci zostało na drugi plan, że tak powiem zepchnięte, a gdzieś te 
finanse stały się numerem jeden(…).” 

 

Wicestarosta Bożena Worek poinformowała o problemach związanych z opiekunem prawnym 

uczniów pochodzących z Ukrainy, który nie wypełniał swoich obowiązków. Ponadto 
zasygnalizowała oskarżenia rodziców uczniów w stosunku do dyrektora szkoły. 

 

Radna Krystyna Cecko poprosiła o zwolnienie Pani dyrektor ze składania dalszych 

wyjaśnień w tej sprawie podczas sesji. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół w Jelczu-Laskowicach powiedziała, iż została pomówiona, natomiast  
oskarżenia są niezasadne. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Maria Polakowska wyraziła swoje stanowisko w kwestii  

zarzutów skierowanych pod adresem dyrektora szkoły, które zostały zawarte w pismach 
rodziców uczniów Zespołu Szkól im. Jana Kasprowicza w Jelczu-Laskowicach. 

 

Radny Przemysław Pawłowicz wyraził opinię, iż obecna sytuacja została wygenerowana 

przez Zarząd Powiatu, który powinien zaproponować rozwiązanie zaistniałych problemów.  
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Z uwagi na wyczerpanie zagadnień przewidzianych w porządku obrad przewodniczący Rady 
Powiatu podziękował członkom Rady za udział w obradach i o godz. 16.20  zamknął 
posiedzenie Sesji.   
 

Na tym protokół zakończono. 
                                                                                                       Przewodniczący Rady Powiatu 
 
                                                                                                                 /-/Józef Hołyński 
Protokołowała: 
Magdalena Kiwak              


